FN + F1=Mv computer FN + F2=Search

FN + F3=Calculator

FN + F7=Pause/Play

FN + F10=Volume reduce

FN + F12=Lock all keys

FN + F11=Volume increase

FN + F4=CD

FN + F5=Last

FN + F6=Next

FN + F8=Stop

FN + F9=Mute

BORN FOR THE GAME

FN+F1=我的电脑 FN+F2=搜索 FN+F3=计算器 FN+F4=CD FN+F5=上一曲 FN+F6 = 下一曲 FN+F7=暂停/播放 FN+F8=停止 FN+F9=静音 FN+F10=音量减 FN+F11=音量加 FN+F12=锁全键



系统要求:

Windows XP/WIN7/WIN8/WIN10/VISTA IBM or compatible computer

中文

按键寿命: 5000万次 T作电压:+5V+5% 使用最大电流: 500mA 尺寸: 429x141x36mm 重量: 840g±20g

FN+WIN-L 锁WIN和APP

亮度+ (亮度/呼吸/流光模式下有效) FN+ 1 FN+ 1 高度- (高度/呼吸/流光模式下有效) FN+ ← 速度- (呼吸/流光模式下有效)

Windows XP/WIN7/WIN8/WIN10/VISTA

IBM or compatible computer

速度+ (呼吸/流光模式下有效) FN+ INS 功能模式切换 (模式切换顺序, 请见前述说明)

6键送码方式 (最多同时送6键,适用于网银登录及密码录入) FN+ SI N键送码方式 (可同时送N个键,适用于游戏及全键无冲模式

System Requirements:

English

Kev life: 50 million Working Voltage:+5V±5% Current: 500mA Dimension: 429x141x36mm Weight: 840g±20g

FN+WIN-L Lock WIN and APP

Brightness + (Brightness/Breathing/Flowing mode available) FN+↓ Brightness - (Brightness/Breathing/Flowing mode available) FN+ ← Speed - (Breathing/Flowing mode available)

FN+ → Speed + (Brightness/Breathing/Flowing mode available) Function mode switch(mode switching order, pls see the FN+ INS instructions above)

FN+ PS 6 key send code way(6 key most at the same time, applicable

to the online banking login and password entry) FN+ SL N key send code way(N keys available at the same time, applicable to game and all key without conflict mode)

System Parameters 系统参数

功能说明:

1.支持开机跑马灯效及其他组合灯效动画。

"天道左旋",按键背光灯自左上角由外圈向内圈,呈左回旋状跑马灯,直达 键盘中心点。中心点闪烁,随后,左旋扇形爆发扫亮全键盘背光。

2.支持常用游戏模式按键背光功能及自定义按键背光功能。

FN+1至8键为固定游戏模式按键点亮,9-0键为客户自定义区域 3.支持10种超炫LED灯光特效

开机动画、踏雪无痕、呼吸、指点江山、川流不息、斜拉变幻、跑马灯效、 流光溢彩、点彩夺目、常亮。

4.支持常亮、呼吸、流光模式下亮度调节。 常亮: 4级, 呼吸: 3级

5.支持呼吸、流光模式下速度调节。 呼吸: 5级,流光: 5级

6.支持6键及N键模式自选,网银密码录入不受影响。

7.支持方向互换功能,可以使 W S A D跟 ↑↓← →进行互换。

8 支持FN+锁WIN功能

9.支持FN+F12全键锁。

10.主机进入休眠或待机状态,背光功能关闭,主机启动后,恢复此前模式。

灯光图形设置:

- 1. 超炫LED灯光特效
- 2. 全键盘无冲突,快速响应
- 3. 全机械开关,职业电竞玩家标配装备
- 4. 多媒体功能组合键,工作游戏兼顾
- 5. 免EEPROM记忆,芯片采用Flash记忆
- 6. 快速锁定WIN键,避免游戏激战时误触而切出桌面

自定义模式按键录制存储:

FN+ HM 录制键 FN+ END 存储键 FN+ ESC 录制清除键

(当9,0键需要重新录制时,可按下此组合键清除之前录制的状态)按FN+9或 FN+0进入相应自定义模式后,按FN+Home进入自定义点彩录制状态。按任意 需要亮起或熄灭的键至指定状态,完成设定后,按FN+ End 进行存储即可

FUNCTION DESCRIPTION:

1. Support on boot marquee lighting effects and other combinations lightning animation

"horse race lamp", button backlit from the top left corner and from the outer to the inner ring, showing left circumflex marquee light, to the center of the keyboard. center flashing, and then, from left side break out and full keyboard backlit.

2. Support common game mode buttons backlit function and custom buttons backlit function.

FN+ 1 to 8 key are fixed game mode button lighten.9 - 0 key are customers custom area.

3. Support 10 kinds of cool LED lighting effects

"Boot Animation", "Pass without trace", "Breathing", "Gossip&Sea mode", "Neverending light", "Light from down left and up right", "Horse race lamp", "Flowing glaring light", "Stippling function", "Normally on".

4. Support brightness adjustment when normally on, breathing, and flowing light mode. Normally on: 4 grade, breathing: 3 grade

5. Support speed adjustment when breathing, flowing mode. Breathing: 5 grade, Flowing light: 5 grade

6. Support 6 keys and N key mode optional, internet bank password enter not affected.

7. Support direction interchange function, can make W S A D with $\uparrow \downarrow \ \leftarrow \ \rightarrow \mbox{start}$ in to exchange.

8. Support FN+Lock WIN function.

9. Support FN+F12 all key lock

10. When keyboard into sleep or standby mode, backlight function turn off, after start, restore previous mode.

LIGHT GRAPHIC SETTINGS:

- 1. A variety of cool LED lighting effects
- 2. Full keyboard without conflict, fast response
- 3. All mechanical switch, E-sports player professional standard equipment.
- 4. Multimedia function key combination, work game balance
- 5. Free EEPROM memory, chips adopt Flash memory
- 6. Quick WIN, avoid fighting game by accident and cut out the desktop

CUSTOM MODE BUTTON RECORD AND SAVE:

FN+ HM Record key / FN+ END Save key / FN+ ESC Recording clear key (when 9,0 key need to be recorded, can press this combination key to clear the recording before)

Press FN+9 or FN + 0 enter into the corresponding custom mode.

Press FN+ HM enter into custom stippling record state. Press any key you need on or off to definite state, after the setting finished, press FN+ END to save.



BORN FOR THE GAME

灯光特效模式切换顺序:

◆ 按FN+INS,进入"踏雪无痕"(随按随亮) 默认背光关闭,按键按下时,相应按键的背光LED被点亮,松开按键后,按键的 背光随之延时熄灭。FN+ "↑/↓" 3级亮度调节, FN+ "←/→" 5级快慢调节

◆ 再次按下FN+INS, 进入"呼吸模式"

键盘整体背光模拟呼吸节奏,实现背光亮度由灭至最高亮度的曲线变化。亮度及 呼吸节奏速度,以之前调节的记忆参数为准。 FN+ "1/1" 3级亮度调节, FN+ "←/→" 5级快慢调节

◆ 再次按下FN+INS,进入"指点江山" 常用游戏按键发光,用户也可定义自己的常用发光按键, FN+ "↑/↓" 3级亮度调节。

◆ 再次按下FN+INS, 进入"川流不息" 按键背光由键盘两侧隔行相对穿插对跑,点亮全键盘后,依次隔行向键盘两侧 穿插散开熄灭。FN+ "↑/↓" 3级亮度调节, FN+ "←/→" 5级快慢调节

◆ 再次按下FN+INS, 进入"斜拉变幻" 按键背光左下和右上倾斜向中间对跑点亮,点亮全键盘后,从中间开始向左下 和右上两对角,呈斜45度角依次熄灭。 FN+ "↑/↓" 3级亮度调节, FN+ "←/→" 5级快慢调节

◆ 再次按下FN+INS, 进入"跑马灯效" 同开机动画 - "天道左旋" , FN+ "↑/↓" 3级亮度调节, FN+ "←/→" 5级快慢

◆ 再次按下FN+INS, 进入"流光溢彩" 键盘的背光亮度由左至右依次流动变换,如同水面波光粼粼不断涌动。 FN+ "↑/↓" 3级亮度调节, FN+ "←/→" 5级快慢调节

◆ 再次按下FN+INS, 进入"点彩夺目" 整体背光关闭,每次按下按键时,以按键为中心,向周边波动散射两列光波。 FN+ "↑/↓" 3级亮度调节, FN+ "←/→" 5级快慢调节。

◆ 再次按下FN+INS,"常亮模式" 键盘整体背光常亮,亮度以之前调节的记忆参数为准。FN+ "1/l" 4级亮度调节。

游戏模式及按键自定义设定:

FN+ 1 A.S.D.W.↑.↓.←.→.ESC 亮

FN+ 2 A,S,D,W,Ctrl,Shift,Alt,Space,R,G,Q,E,B,,1-5,Tab,F1-F3,Home,End, PgUp,PgDn,PrtSc 亮

FN+ 3 Q,W,E,R,T,A,S,D,F,G,C,V,1-7,Ctrl,Shift 亮

FN+ 4 Q,W,E,R,A,S,D,G,X,Z,F,K,L,H,M,N,U,Y,T,P,Space,1-0,Ctrl,Shift,Alt 亮

FN+ 5 Q,W,E,R,D,G,F,B,V,Ctrl,Alt,Tab,Space ~ 1-6,Esc亮

FN+ 6 A,S,D,W,R,↑,↓,←,→,Ctrl,Shift,Alt 亮

FN+ 7 A,F,S,W,R,E,Space, \uparrow , \downarrow , \leftarrow , \rightarrow ,Z,X,C,V,1,2,3,4 亮

FN+ 8 Q,W,E,R,D,F,B,1-6 亮

FN+ 9 自定义模式G1

FN+ 0 白定义模式G2

以上游戏及自定义模式可在任意功能模式下,直接按组合键进入所选择的游戏键 发光模式。

键盘无法工作及故障排除:

1.检查USB连接线是否妥当连接在电脑上。 2.试着将键盘连接至电脑的其它USB连接端口。

3.尝试将电脑重新开机。

4.若仍然无法工作,试着将键盘连接到其他电脑上。

运营商:香港飞翔科技集团有限公司 制造商:深圳市宝安区智灏电子厂 地址:深圳市宝安5区前进路 Operator:Motospeed Technology Group Limited Manufacturer: Mototech Technology Group Limited Address: Qianjin Road,5th District, Bao'an Shenzhen Pr.China HOTLINE: 4008-860-368 以上数据仅供参考,实物与图片可能不相符! 最终解释权归本公司所有

WWW.MOTOSPEED.CN WWW.MOTOSPEED.CC

LIGHT EFFECT MODE SWITCHING SEQUENCE:

When keyboard insert into the USB and start, firstly will show the horse race. lamp boot animation, then normally on mode, before power off, will keep your last mode function

Power off or restart, it will restart the boot process as above, in addition to user customized mode set will be saved, other keyboard function set restore to default

- ◆Press FN+INS, enter into"Pass without trace"mode(light on anytime you press) Default backlit close, pressed, the key backlit lighten, remove your hand, followed by key backlit delay out, FN+ "↑/↓" 3 grade brightness adjustment, FN+ "←/→" 5 grade speed adjustment.
- ◆Press again FN+INS, enter into "Breathing" mode, Keyboard whole backlit simulate breathing rhythm, realize backlit brightness from destroy to the curve of the highest brightness changes. Brightness and breathing speed, subject to the memory parameter of adjustment before. FN+ "↑/↓" 3 grade brightness adjustment, FN+ "←/→" 5 grade speed adjustment.
- ◆Press again FN+INS, Enter into Gossip&Sea mode Normal game keys lighten, users can customize.FN+ " \uparrow / \downarrow " 3 grade brightness adjustment.
- ◆Press again FN+INS, enter into "Never-ending light" mode Button backlit of the keyboard from both sides run into with interlaced relative, after lighten the whole keyboard, successively interlaced with spread out from both sides of the keyboard, FN+ "↑/\1" 3 grade brightness adjustment, FN+ "←/→" 5 grade speed adjustment.
- ◆ Press again FN+INS, enter into "Light from down left and up right" mode Button backlit lighten from down left and up right, after lighten the whole keyboard, die out by the angle of 45° from middle to down left and up right. FN+ "↑/↓" 3 grade brightness adjustment, FN+ "←/→" 5 grade speed adjustment.
- ◆ Press again FN+INS, enter into"Horse race lamp" mode Same as -"boot animation", FN+ " \uparrow / \downarrow " 3 grade brightness adjustment, FN+" \leftarrow / \rightarrow " 5 grade speed adjustment
- ◆ Press again FN+INS, enter into "Flowing glaring light" mode Keyboard backlit brightness act as flow changes from left to right, as the water sparkling continuously, FN+ "↑/↓" 3 grade brightness adjustment, FN+"←/→" 5 grade speed adjustment.
- ◆ Press again FN+INS, enter into "Stippling function" mode Whole backlit off, every time you press the button, center as the button, wave scattering around with two columns of light waves, FN+ " \uparrow / \downarrow " 3 grade brightness adjustment, FN+ "←/→" 5 grade speed adjustment.
- ◆ Press again FN+INS, "Normally on" mode Whole keyboard backlit normally on, brightness subject to the memory parameter of adjustment before. FN+ "↑/\" 4 grade brightness adjustment.

GAME MODE AND BUTTON USER-DEFINED SETTING:

 $\mathsf{FN+}\ 1\quad \mathsf{A}, \mathsf{S}, \mathsf{D}, \mathsf{W}, \uparrow, \downarrow, \leftarrow, \rightarrow, \mathsf{ESC}\quad \mathsf{ON}$

FN+ 2 A,S,D,W,Ctrl,Shift,Alt,Space,R,G,Q,E,B,,1-5,Tab,F1-F3,Home,End, PgUp,PgDn,PrtSc ON

FN+ 3 Q,W,E,R,T,A,S,D,F,G,C,V,1-7,Ctrl,Shift ON

 ${\sf FN+\ 4}\quad {\sf Q,W,E,R,A,S,D,G,X,Z,F,K,L,H,M,N,U,Y,T,P,Space,1-0,Ctrl,Shift,Alt}\quad {\sf ON}$

FN+ 5 Q,W,E,R,D,G,F,B,V,Ctrl,Alt,Tab,Space ~ 1-6,Esc ON

 $\mathsf{FN+}\ \ \mathsf{6}\quad \mathsf{A},\mathsf{S},\mathsf{D},\mathsf{W},\mathsf{R},\uparrow,\downarrow,\leftarrow,\rightarrow,\mathsf{Ctrl},\mathsf{Shift},\mathsf{Alt}\quad \ \mathsf{ON}$

FN+ 7 A,F,S,W,R,E,Space, \uparrow , \downarrow , \leftarrow , \rightarrow ,Z,X,C,V,1,2,3,4 ON

FN+ 8 Q,W,E,R,D,F,B,1-6 ON

FN+ 9 Custom mode G1

FN+ 0 Custom mode G2

Above game and custom mode can be available in any function mode, press the combination key directly enter into the game key backlit mode you selected.

THE KEYBOARD DOES NOT WORK AND TROUBLESHOOTING:

1. Check that the USB cable is properly connected to the computer.

2.Try connecting the keyboard to another USB port on your computer.

3.Try rebooting your computer.

4.If you still can't work, try connecting the keyboard to another computer.



